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در راستای برنامه ریزی برای افتتاح بیمارستان سینا رئیس دانشکده با معاون عمرانی
فرمانداری تشکیل جلسه داد

به گزارش روابط عمومی، رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه پس از بازدیدی که از این مرکز داشت در این جلسه شرکت

کرد و بر رفع هر چه زودتر این نواقص تاکید کرد.

دکتر تنومند در این زمینه گفت: در اردیبهشت ماه امسال مرکز آموزشی و درمانی سینا بصورت موقت تحویل اداره مسکن و شهرسازی شد و طی آن نواقص موجود به پیمانکار

پروژه ابلاغ شد.

وی افزود: علیرغم اینکه هنوز پروژه بطور رسمی از طرف اداره مسکن و شهرسازی به دانشکده تحویل داده نشده است، پس از تحویل موقت ، همکاران ما بصورت مداوم در این

بیمارستان حضور دارند تا ضمن تجهیز بیمارستان نظر فنی خود را در رابطه با رفع نواقص موجود به پیمانکار پروژه ارائه دهند.

وی اذعان کرد: مطابق بررسی های کارشناسان اداره مسکن و شهرسازی و دفتر فنی دانشکده، اکثر این نواقص از طرف پیمانکار رفع شده است و امروز چند مورد باقیمانده هم مورد

تاکید قرار گرفت تا هرچه زودتر رفع شوند.

رئیس دانشکده ادامه داد: هدف از جلسه ای که امروز با معاونت عمرانی فرمانداری ، اداره مسکن و شهرسازی و پیمانکار در این خصوص تشکیل شد برنامه ریزی برای افتتاح این

مرکز می باشد.

دکتر تنومند گفت: امروز برنامه ریزی هایی در این خصوص انجام شد و مطابق این برنامه ریزی ها این مرکز به زودی مورد بهره برداری قرار خواهد گرفت.
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